
PROTOKÓŁ nr 2/2007 
z posiedzenia Komisji Gospodarki 

w dniu 22 lutego 2007 r. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12.00 i zakończyło się o godz. 15.50. W posiedzeniu 
wzięło udział 7 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1) oraz Wicestarosta Gryfiński 
Jerzy Miler, Geodeta Powiatowy Grzegorz Downar, Naczelnik Wydziału Komunikacji  
i Transportu Przemysław Szajewski, Naczelnik Wydziału  Organizacji i Informacji Izabela 
Jaworska-Florek, Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji Elżbieta Lorenowicz-Bień, 
Likwidator SPZZOZ Andrzej Bandurowski, Główna Księgowa Janina Niwa. Posiedzenie 
otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Komisji Piotr Waydyk. Porządek obrad  
1 posiedzenia Komisji został przyjęty ze zmianami (zał. nr 2). Przyjęto jednogłośnie protokół  
z 1 posiedzenia Komisji (zał. nr 3). Głównym punktem posiedzenia było omówienie skargi  
na PZD, która stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu oraz zajęcie stanowiska przez 
Radnych w sprawie projektów uchwał na V sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 
 
1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania dodatków motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy, mieszkaniowego oraz niektórych innych składników 
wynagrodzenia nauczycielom szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Gryfiński  
na 2007 r. (druk nr 12/V). 

 
Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji Elżbieta Lorenowicz-Bień powiedziała,  
że wzrosły kwoty dodatków dla wychowawców z 60 zł na 80 zł, natomiast pozostałe 
składniki pozostały bez zmian. 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia trybu udzielania  
i rozliczania przez Powiat Gryfiński dotacji niepublicznym szkołom (druk nr 13/V). 

 
Radny Piotr Waydyk zapytał ile jest szkół niepublicznych? 
 
Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji Elżbieta Lorenowicz-Bień powiedziała,  
że podmioty, które są dotowane to Szczecińskie Centrum Edukacyjne, Szczecińskie 
Kolegium Informatyczne i Edukator. Dodała, że w §1 dodano punkt mówiący o tym,  
że z budżetu Powiatu Gryfińskiego dotację mogą otrzymać niepubliczne szkoły, które nie 
posiadają uprawnień szkoły publicznej. 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 
3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego na dzień zakończenia działalności Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Gryfinie (druk nr 16/V). 

 
Likwidator SPZZOZ Andrzej Bandurowski powiedział, że zgodnie z ustawą  
o rachunkowości bilans powinien zostać sporządzony i w ciągu 3 miesięcy od sporządzenia 
przedstawiony organowi założycielskiemu. Dodał, że bilans sporządzany jest także  
na zakończenie roku jednostki będącej w likwidacji i będzie przedmiotem badania biegłego. 
Zadłużenie na koniec roku w bilansie wyniosło 8.693.118,70 zł.  



Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 
4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę Nr II/31/2006 Rady 

Powiatu w Gryfinie z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie wydatków budżetu Powiatu 
Gryfińskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2006 (druk nr 19/V). 

 
Główna Księgowa Janina Niwa powiedziała, że w nagłówku projektu uchwały zmieniono 
zapis „w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Nr II/31/2006…” Dodała,  
że na zadaniu „Przebudowa, rozbudowa, nadbudowa zespołu budynków, zagospodarowanie 
terenów rekreacyjnych i sportowych, segregacja układu komunikacji kołowej i pieszej  
oraz odrestaurowanie murów obronnych w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  
w Chojnie” została wpisana wartość 2.999.206,18 zł, a winna być kwota 2.893.601,73 zł. 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 
5.  Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę Nr II/31/2006 Rady 

Powiatu w Gryfinie z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie wydatków budżetu Powiatu 
Gryfińskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2006 (druk nr 20/V). 

 
Główna Księgowa Janina Niwa powiedziała, że w uchwale tej przesunięto kwotę 
planowanych wydatków.  Na zadaniu dotyczącym ZSP nr 2 w Gryfinie zmniejszono kwotę  
o 150.000zł, a w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Chojnie zwiększono  
o kwotę 150.000zł. Ogólna kwota nie uległa zmianie. 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 
6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2007 (druk nr 21/V). 
 

Główna Księgowa Janina Niwa powiedziała, że uchwała związana jest z realizacją projektu 
pn. „ Budowa Społeczeństwa Informacyjnego na terenie Powiatu Gryfińskiego”. Dodała,  
że udział unijny finansowany jest pożyczką na prefinansowanie z Banku Gospodarstwa 
Krajowego w kwocie 87.592.95zł. W §1 zaangażowano środki własne na pokrycie wkładu 
unijnego, które wycofano z wydatków, a skierowane na rezerwę. 
  

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 

7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Gryfińskiego na rok 2007 (druk nr 22/V). 

 
Główna Księgowa Janina Niwa powiedziała, że uchwała wprowadza stypendia dla uczniów 
i studentów. Dodała, że w uchwale tej następuje przesunięcie środków między Starostwem  
a niektórymi jednostkami powiatowymi z racji płaconego ubezpieczenia, w  którym 
Starostwo Powiatowe płaci składki ubezpieczeniowe za  majątek jednostek powiatowych. 
Rozliczenie z jednostkami z tego tytułu następuje poprzez plan.  

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 
8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy 
    na miejsce radnego w związku z wygaśnięciem mandatu (druk nr 2/V). 
 



Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 

9. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyboru członka Komisji ... (druk  
     nr 3/V).  

 
Komisja nie zajęła stanowiska do przedstawionego projektu uchwały. 

 
10. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Rady Powiatu w Gryfinie na 2007 r. (druk nr 4/V). 
 
Radny Piotr Waydyk przedstawił projekt planu pracy Komisji Gospodarki, który stanowi 
zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 

11. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia planu pracy Rady     
Powiatu w Gryfinie na 2007 r. (druk nr 5/V). 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 
12. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania Skarbnika Powiatu 

Gryfińskiego (druk nr 6/V). 
 

Komisja większością głosów przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 

13. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania Rady Społecznej 
działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej Szpital 
Powiatowy w Gryfinie (druk nr 7a/V). 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 
14. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania Rady  Społecznej 

działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej Zakład 
Pielęgnacyjno-Opiekuńczy i Opiekuńczo-Leczniczy w Gryfinie (druk nr 8a/V). 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 
15. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie powołania Rady Społecznej 

działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej Zakład 
Psychiatryczny Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Nowym Czarnowie (druk nr 9a/V). 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 
16. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia 

Gmin Polskich Euroregionu Pomerania (druk nr 10/V). 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 

17. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie likwidacji jednostki budżetowej  
pod nazwą Powiatowy Zarząd Dróg w Gryfinie (druk nr 11/V). 

 



Radny Józef Medyński zapytał jaka jest przewidywana oszczędności z likwidacji PZD? 
 
Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał czy były robione prace studyjne nad celem 
likwidacji PZD? Czy jest wyliczony koszt likwidacji PZD, jeśli tak to jaka to kwota? Ilu ludzi 
straci bezpowrotnie pracę po zlikwidowaniu PZD? Czy dzięki likwidacji PZD będzie 
remontowanych więcej dróg? 
 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler odnotował zadane pytania i poinformował,  
że odpowiedź na te pytania będzie udzielona podczas sesji. 
 

 Komisja większością głosów przyjęła przedstawiony projekt uchwały.  
 

18. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  
z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2006 (druk nr 14/V). 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 
19. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 15/V). 
 
Radny Józef Medyński zapytał o wartość wyceny nieruchomości stanowiących własność 
Powiatu Gryfińskiego oznaczonych w §1 w/w projektu uchwały. 
 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler zobowiązał się do przekazania Komisji uzyskanych 
wycen. 
 

Komisja większością głosów przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 
20. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXIII/422/2006 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 28 lutego 2006 r. w sprawie 
uchwalenia Statutu Powiatu Gryfińskiego (druk nr 17/V). 

 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler powiedział, że w §1 w ust. wykreśla się punkt 2 „Rada 
Powiatu wybiera Zarząd w liczbie 4 osób, w tym Starostę i Wicestarostę”  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 
 

21. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia wysokości diet radnych 
Powiatu Gryfińskiego (druk nr 18/V). 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 
Sprawy różne, informacje, wolne wnioski 
 
Posiedzenie zakończono 
Protokół sporządził: 
Radosław Kaliński 
 

Przewodniczący Komisji 
 

Piotr Waydyk 


